
 
Deltagere:  Birgitte, Jesper, Jens, Thor, Merete, Dennis, Rikke, Leila, Christina Bønnerup, Jane, Mette, 

Nina og Helle 
Forhindret: Michael, Christina Tofteng og Luise 
Ordstyrer: Birgitte Bønnerup 
Referent: Helle 
 

 

Dagsorden 
 

 
Tid 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 5 min. 
17.35 

Godkendt 

2. Godkendelse af seneste 
mødereferat 

 
5 min. 
17.40 

Godkendt 

3. Præsentationsrunde – 
velkommen til Dennis Weigelt 
Pedersen nyvalgt 
forældrerepræsentant for 
Åparken og Fjellerup 
Bh/vuggestue 

 
 
 
 
 
 

5 min. 
17.45 

Præsentationsrunde – velkommen til Dennis i 
Børneby Midts bestyrelse. 

4. Forslag om revidering af 
møderække. Mødet mandag d. 
7/2 foreslås flyttet til tirsdag d. 8/2 

 
 

5 min. 
17.50 

Bestyrelsen beslutter, at mødet flyttes til d. 8/2. 

5. Høringssvar Budget 2022 – 
2024. Link til høringsmaterialer 
eftersendes, når de 
offentliggøres. Høringsperioden 
starter d. 3. sept. med 
høringsfrist d. 16. sept. kl. 10. 

 
 
 
 
 
 

45 min 
18.35 

Punktet drøftet. Birgitte skriver udkast til 
høringssvar. 

6. Sidste nyt vedr. etablering af 
fysiklokalet mv. – opfølgning på 
punktet fra seneste 
bestyrelsesmøde 

 
 
 

10 min 
18.45 

Oprindeligt var der afsat 1,5 mio. kr. i 2021 + 
0,5 mio. kr. i 2022 vedr. flytning, etablering af 
lokaler mv. Da der pt. er usikkerhed ift. hvilke 
bygningsmæssige løsninger, der fra politisk 
side vil blive valgt, er Helle via forvaltningen 
blevet bekendt med, at den nuværende afsatte 
økonomi til flytning, etablering af lokaler mv. 
udgør i alt 700.000 kr. I dette beløb er der 
budgetteret med 65.000 kr. til div. indkøb af 
materialer, apparater mv., som hører til i et 
fysiklokale. Vores naturfagslærer/fysiklærer har 
gennem de seneste måneder arbejdet på at 
hente priser hjem på de nødvendige 
materialer, apparater mv. – og her løber prisen 
op i ca. 191.000 kr. (inden evt. forhandling om 
mængderabat). 
Helle har drøftet ovenstående med Skole-
/dagtilbudschefen, og har herefter fået bevilget 
beløb til indkøb af materialer/apparater til fysik. 
Fysiklærer Marianne Larsen er således i gang 
med at foretage disse indkøb. 
 
Helle har endvidere drøftet økonomien vedr. 
punktet ”etablering af overbygningsmiljø” med 
Skole-/dagtilbudschefen og afventer lige pt. 
tilbagemelding herpå. 
 

 

Bestyrelsesmøde i Børneby Midt 
torsdag d. 9. sept. 2021 kl. 17.30 – 20.00 

på Glesborg Skole 



Bestyrelsen tager orienteringen til efterretning 
– og ønsker punktet omkring de kommunalt 
afsatte midler til ”etablering af 
overbygningsmiljø” på dagsordenen til 
kommende møde. 

7. Evaluering af fællesarrange-
mentet ”Børneby Midt – Bold og 
Hygge” 

 
 

10 min 
18.55 

Der deltog ca. 75 børn i alle aldre + voksne i 
arrangementet. Der var gang i flere forskellige 
aktiviteter: fodbold, rundbold og dødbold – 
saftevand i pausen  
 
Bestyrelsen beslutter at gentage succesen på 
tirsdag d. 14. sept. kl. 18.30 – 19.30. Husk at 
alle er velkomne – store som små  

8. Sidste nyt fra Børneby Midt 30 min 
19.25 

Nina: 

 Godt i gang med forældremøder i 
skoledelen. Vi oplever god stemning og 
positive tilbagemeldinger fra forældre 
på sammenlægningen. 

 Lærernes forberedelseslokaler er flyttet 
til den tidligere tandklinik ved 
parkeringspladsen, for at frigøre plads 
til 2 klasselokaler. Det fungerer godt – 
og der er god arbejdsro. 

 
Jane: 

 De nye dagplejere er kommet godt i 
gang. 

 Vi får nu også en kommunal dagplejer i 
Bønnerup, da en af dagplejerne fra 
Ørum flytter til Bønnerup. 

 Vi er så småt i gang med at starte 
legestuerne op igen. 

 Der opleves rigtig god stemning i 
dagplejepersonalegruppen. 

 
Rikke: 

 I Åparken arbejdes der på udvikling af 
en bevægelsesprofil – på 
personalemøde er der planlagt oplæg 
herom fra en konsulent. 

 I Åparken er vi i gang med etablering af 
bevægelsesrummet. 

 Den tidligere nedsatte arbejdsgruppe i 
Åparken vedr. udvikling af legepladsen 
indkaldes snart til opstartsmøde. 

 Den udendørs motorikbane fra Ørum 
Skole blev på arbejdsdagen i Åparken 
gravet op (med hjælp fra forældre med 
diverse maskiner). Lige nu ligger 
stolper osv. opmagasineret, og skal 
snart genetableres i Åparken. 

 Dejligt at legetøjet i daginstitutionerne 
nu må komme frem og blive leget med 
igen – efter de har været i ”Corona-
isolation”. 

 
Leila: 

 Julie fra Savværket starter på PAU-
uddannelsen. 

 Storebørnsgrupperne fra vores 4 
daginstitutioner har været på tur til 



Kattegatcentret – det var et super 
arrangement. 

 Vores 3. års studerendes 
praktikperioder er nu snart slut. De har 
alle givet meget inspiration til 
institutionerne. 

 Read-projektet er startet op i 
daginstitutionerne + dagplejen. 
Forældre låner en taske med hjem med 
bøger til højtlæsning mv. samt 
beskrivelse/information om, hvordan 
man kan støtte sit barns sproglige 
udvikling. Der køres i 3 rul – det er indtil 
videre kun 1. rul, der er i gang. 2. rul 
igangsættes, når første hold har 
afsluttet forløbet og så fremdeles. 

 
Mette: 

 I SFO er de i gang med udarbejdelse af 
årets aktivitetskalender. 

 I SFO er de (efter Corona-tiden) startet 
op med de fælles månedlige 
fødselsdage igen. 

 På personalemøderne i SFO er der 
fokus på udvikling af en ny fælles 
kultur. 

 I Slusen er der i år også fokus på at 
planlægge særlige aktiviteter om 
torsdagen, hvor alle klasser har 
fagdage. Slusen har bl.a. været i 
skolekøkkenet nogle torsdage. 

 
Christina: 

 I Savværket bruger både børnehaven 
og vuggestuen den dejlige natur i 
Gjerrild i fulde drag, og nyder den 
skønne sensommer. 
I skoven laver vuggestuen motoriske 
udfordringer. 
Hele institutionen har plukket brombær, 
til syltetøj og kager. 
Nanna Frey, som startede i Savværket i 
uge 31, er faldet godt til i alle 
grupperne. 
Børnehaven arbejder i øjeblikket med 
havet som tema, efter besøget i 
Kattegatcentret d. 27/8. 
På tirsdag tager de cyklerne til 
stranden, for bl.a. at samle materialer til 
en havtemacollage. 

 I Glesborg Vuggestue starter Annette 
Damborg på PAU-uddannelsen d. 15. 
sep, vi søger pt. (genopslag) en 
pædagog til vuggestuen i en 
tidsbegrænset stilling for perioden, hvor 
Annette er på uddannelse. 
Marianne og Susanne er begge startet 
som pædagogmedhjælpere. 
Karl er startet som vikar. 
Sommerfuglene var i Kattegatcentret d. 
27. aug., det var en super dag for alle. 
Larverne har fokus på den ugentlige 
struktur med gåtur, motorik, kreativitet 



og leg i mindre grupper, fordelt på de 5 
ugedage. 
De voksne i børnehavedelen skal til at 
indrette børnehaven nu, så den 
fremstår indbydende visuelt og samtidig 
giver anledning til og understøtter 
børnenes leg. 

 
Birgitte Bønnerup: 

 Der har været repræsentation af 
forældrerepræsentanter fra bestyrelsen 
på alle forældremøderne i skolen. 

 Husk også at koordinere 
bestyrelsesrepræsentation på 
kommende forældremøder i 
daginstitutionerne. 

9. Eventuelt (5 min.) korte beskeder 
ellers indmeldes som punkt til 
kommende møde 

 
 

5 min. 
19.30 

 Da flere bestyrelsesrepræsentanter af 
forskellige årsager ikke har mulighed 
for at deltage i rundturen til alle 
institutionerne i Børneby Midt d. 1. okt., 
aflyses arrangementet. Vi aftaler, at 
kombinere denne rundtur med et socialt 
arrangement i bestyrelsen, hvor vi 
slutter rundturen af med spisning mv. 
hjemme hos Christina Bønnerup. Ny 
dato følger snarest. 

 Ønske om punkt til en kommende 
dagsorden: status på implementeringen 
af Kostpolitikken vedtaget i bestyrelsen 
d. 12. april 2021 

10. Besigtigelse af nyindrettede 
lokaler på Glesborg Skole 

 
30 min 
20.00 

Bestyrelsen var rundt og besigtige diverse 
lokaler på skolen. 

Punkter til kommende bestyrelsesmøder: 
 

 Udendørsmiljø til overbygningen 

 Årshjul – på mødet i okt. 

 Værdiregelsæt 

 Overgange fra daginstitutioner til 
skole – drøftelser/inputs hvad er 
vigtige fokuspunkter 

 Kvalitetsstandard for folkeskolen 
(Norddjurs Kommune) 

 Fællesskaber for alle (Norddjurs 
Kommune) 

 Status på implementeringen af 
Kostpolitikken vedtaget i 
bestyrelsen d. 12. april 2021 

 

  

 


